



故宮瑰寶郵摺

配合郵展盛事，特於郵展第 2 天(112 年 8 月 12 日)推出「故宮瑰寶郵摺」1 款，內含「臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展郵票小全張—彩瓷展風華」小全張及雙連張各 1 張、「臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展郵票—百蝶耀經典」1 套，另附專屬贈品「臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展郵票小全張—彩瓷展風華」雙連張樣張 1 張及「臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展郵票—百蝶耀經典」樣票 1 套。共發售 5,000 本，每本售價新臺幣 480 元，歡迎選購。

Treasures of the National Palace Museum Stamp Folio

To mark the event of the TAIPEI 2023 – 39th Asian International Stamp Exhibition, Chunghwa Post has specially issued “Treasures of the National Palace Museum Stamp Folio” on August 12, the second day of the exhibition. This stamp folio includes a souvenir sheet and a pair souvenir sheet of “Colorful Porcelain” and a set of stamps of “Myriad Butterflies.” One specimen pair souvenir sheet of “Colorful Porcelain” and one specimen of “Myriad Butterflies,” as exclusive gifts, are also included in this folio. With the quantity of 5,000, the stamp folio is sold at NT\$480 a copy.